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PROCES   VERBAL 

încheiat astăzi,  09 iulie 2021, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Gurghiu 

  

 Prin Dispoziţia Primarului nr. 119 din data de  05 iulie 2021 şi a Convocatorului nr.  

4876 din 05 iulie 2021, Primarul Comunei Gurghiu, Boar Laurenţiu Dumitru, a convocat 

Consiliul Local Gurghiu, judeţul Mureş, în Şedinţă extraordinară, pentru data de 09 iulie 

2021, ora 14,00 , în Sala Mare de şedinţe  a Primăriei Gurghiu, str. Petru Maior, nr. 8, având 

următorul 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării prelungirii scrisorii de garanție pentru 

garantarea avansului proiectului: „MODERNIZAREA COLEGIULUI SILVIC 

GURGHIU” 

 

 

Participă următorii consilieri:  Benkö Aurora, Bodor Ibolya Olimpia, Costea Ovidiu-Călin, 

Dumbrava Nicolae Francisc, Dumbravă Vasile, Hărșan Ioan-Eugen,Hărșan Viorel-Mihail, 

Illyés-Kantor Zoltan, Kiss Tibor-Stefan,Pop Ioan, Pop Călin-Vasile, Suciu Maria, Șiara 

Marius-Eugen, Șuteu Vasile-Ovidiu  

 

Lipsește motivat: Buţiu Lucian,  

 

Invitat: Dan Stela Liliana – delegat sătesc al satului Adrian 

  

 

Dintr-un total de 15 consilieri, fiind prezenţi 14 şedinţa este declarată statutară. 

 

 Este supus spre aprobare Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local 

Gurghiu din data de 24 iunie  2021, si se votează: 

Pentru – 14 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

 

În continuare se dă citire Proiectului Ordinii de zi, se supune la vot şi  se votează 

Pentru – 14 

Împotrivă – 0 
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Abţineri – 0 

Este aprobată ordinea de zi pentru ședința Consiliului Local Gurghiu din data de 09 iulie 

2021 

 

    Se trece la punctul 1 de pe Ordinea la zi :  Proiect de hotărâre privind aprobarea 

solicitării prelungirii scrisorii de garanție pentru garantarea avansului proiectului: 

„MODERNIZAREA COLEGIULUI SILVIC GURGHIU” 

 

 Domnul Primar salută prezența doamnelor și domnilor consilieri și dă citire referatului 

de aprobare a  Proiectului de hotărâre supus aprobării. 

 Nefiind întrebări și având avizul comisiei pentru probleme economico-sociale, buget, 

finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, amenajarea teritoriului şi 

urbanism, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului se propune supunerea la vot a 

proiectului de hotărâre, şi se votează astfel: 

Pentru – 14 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

 

Este aprobată Hotărârea nr. 41 din 09 iulie 2021 privind aprobarea solicitării 

prelungirii scrisorii de garanție pentru garantarea avansului proiectului: „MODERNIZAREA 

COLEGIULUI SILVIC GURGHIU” 

 

 

Nemaifiind puncte pe Ordinea de zi se trece la Diverse: 

 

1. Domnul Primar informează membrii consiliului local despre necesitatea identificării unui 

spațiu în care să fie depozitată arhiva instituției deoarece spațiul de la subsolul instituției este 

neîncăpător. Noul spațiu trebuie să aibă sistem de alarmă, camere de supraveghere, sistem 

antiincendiu. Se are în vedere identificarea unui spațiu în incinta Liceului silvic Gurghiu sau 

la în clădirea Școlii Primare Cașva. 

2.  Domnul Primar informează membrii consiliului local despre proiectul inițiat în anul 2020 

pentru dotarea unităților de învățământ cu laptopuri, table inteligente. În cadrul proiectului  

vor fi achiziționate echipamentele dar, acestea trebuie achitate înainte de obținerea finanțării. 

Cheltuielile vor fi eligibile în cadrul proiectului dar echipamentele trebuie achitate înainte iar 

acest lucru depășește bugetul local al comunei, fiind deja influențat și deja făcându-se 

reduceri de la investițiile propuse în acest an în tratamentele de întreținere a drumurilor.  

Pentru zonele afectate de alunecări de teren s-au depus cereri de sprijin dar este necesară 

întocmirea unor Studii de fezabilitate (SF) sau Documentaţii de avizare a lucrărilor de 

intervenţie (DALI). În zona alunecării de teren din Seci se intervine săptămânal sau  chiar 

zilnic pentru menținerea căii de rulare a drumului. 

Astfel, domnul Primar propune ca în ședința următoare să se analizeze un proiect de hotărâre 

de contractare a unui împrumut care să acopere valoarea echipamentelor achiziționate.  



Membrii consiliului local sunt de acord cu inițierea unui proiect de hotărâre de contractare a 

unui împrumut. 

Doamna consilier Benko Aurora dorește să afle dacă prin tratamentul bituminos drumurile vor 

fi îngustate. 

Domnul Primar răspunde că nu se îngustează banda de rulare, chiar a fost lărgită  cu câte 10 

cm pe toată lungimea și cu 50 de cm, peste conducta de apă potabilă, în zonele de intravilan 

pe DC 7 începând de la intrare în satul Cașva până în satul Fundoaia. 

Domnul Viceprimar intervine și menționează că urmărește execuția tratamentului bituminos și 

sunt zone în care chiar s-a mărit lățimea asfaltului. 

3. Domnul consilier Pop Ioan semnalează faptul că zona din spatele Castelului Bornemisza 

este neîngrijită și propune ca muncitorii din cadrul Primăriei Gurghiu să intervină și să 

cosească zona. 

Domnul Primar răspunde că suprafața de teren aparține de Consiliul Județean Mureș fiind 

cedată o dată cu Castelul și aceștia sunt obligați să intervină.  

Domnul consilier Pop Ioan solicită de asemenea ca muncitorii să cosească și șanțurile de pe 

străzile laterale. 

Domnul Primar răspunde că numărul acestora este insuficient pentru a intervenii în toată 

comuna. Se au în vedere drumurile principale  din sate iar în zonele dintre sate se intervine cu 

motocositoarea atașată tractorului. 

Domnul consilier Pop Ioan propune emiterea unei hotărâri de consiliu prin care cetățenii să fie 

obligația să întrețină și să cosească zonele din dreptul proprietăților lor. 

Domnul Primar răspunde că nu se poate decât să se apeleze la bunul simț al fiecărui cetățean 

de a cosi și întreține zonele din dreptul locuințelor. 

Nemaifiind alte luări de cuvânt, domnul  Primar mulțumeşte pentru prezență iar domnul  

consilier DUMBRAVA NICOLAE FRANCISC , în calitate de preşedinte de şedință, declară 

şedința închisă. 

 

 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                      

CONTRASEMNEAZĂ, 

    DUMBRAVA NICOLAE FRANCISC                SECRETAR 

GENERAL, 

                    Oprea Maria 
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